
Protokoll fört vid styrelsemöte för Ljunghedens Samfällighetsförening. 
Tisdagen den 22 november 2011. 

Närvarande:  Kenth Grossman ordf, Joaquin Vallejo v ordf, Stefan Ljungar kassör, 
 Micael Andersson supl (sekr), Erik Holm supl, Jan Holmgren uc. 

1. Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående mötesprotokoll justerat. 
 

3. Undercentralen, inget att rapportera. En förteckning har upprättats över installerad 
utrustning i undercentralen, vilken förevisades under mötet. 
 

4. Samverkan mot brott, inget att rapportera. 
 

5. Ekonomi, Utfallet t.o.m dagens datum är 6,9 % bättre än budget. 
 

6. Genomgång av inkomna skrivelser. 
• Skrivelse angående sopanläggningen, tänk på att endast slänga hushållsavfall i 

sopanläggningen, inte glas eller byggavfall. 
• Skrivelse angående handikappskyltar, ordföranden kontaktar den som ingivit 

skrivelsen och handikappsskyltar beställs. 
• Återkoppling till tidigare skrivelse angående forum, Joaquin kontaktar Sten för 

att utreda frågan vidare. 
 

7. Nyinflyttade på Björnflokevägen 39, 67 och 85 hälsas välkomna. 
 

8. Aktivitetslistan, elektriker beställd för att åtgärda trasiga kontakter i garagen. 
 

9. Garagegruppen, ledamöterna i garagegruppen bjuds in till nästa styrelsemöte, för 
avstämning inför upphandlingen av garageportar. 
 

10. Nästa styrelsemöte, 7/12 kl 19:00 

 

Vid Protokollet 
Micael Andersson 

 

Justeras 
Kenth Grossman   Stefan Ljungar 

 

Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  


